
 

 

Řídící výbor MAP Tanvaldsko 30.05.2023  

  
Místo: Centrum SYLVATICA, Jiřetín pod Bukovou 15 

Začátek: 15:00 hod. 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Program:  

1. Aktualizace investičních priorit SR MAP Tanvaldsko 

2. Zpráva o plnění komunikačního plánu 

3. Informace o činnosti pracovních skupin  

4. Informace k přípravě MAP IV. 

5. Různé, diskuse 

 

- Josef Kucin přivítal všechny přítomné. Po sečtení přítomných členů dle prezenční listiny 

konstatoval usnášeníschopnost ŘV. Z celkového (aktuálního) počtu 17-ti členů bylo přítomno 13 

členů. 

- Josef Kucin představil navržený program zasedání ŘV. Návrh programu byl zaslán členům ŘV 

společně s pozvánkou na zasedání. Nebyly podány žádné pozměňovací návrhy ani další podněty 

na rozšíření programu.  

- Za zapisovatele byl schválena Tereza Šolcová. 

- Josef Kucin nechal hlasovat o programu, který byl bez výhrad schválen. 

 

AD 1. Aktualizace investičních priorit SR MAP Tanvaldsko   

Všechny subjekty působící ve na  území působnosti ORP Tanvald byly prostřednictvím záslání 

e-mailu a oslovením  jejich zřizovatelů požádány o předložení svých návrhů na aktualizaci 

Strategického rámce MAP Tanvaldsko č.7. Všechny doručené návrhy týkající se změny nebo 

doplnění seznamu investičních byly  do dokumentu zapracovány. V rámci této aktualizace č.7 

nebyla prováděna žádná  změna textové části Strategického rámce MAP Tanvaldsko a tato část 

SR MAP je tedy platná v původním znění.  

Aktualizovaný dokument Strategického rámce MAP Tanvaldsko byl před jednáním Řídícího 

výboru rozeslán jeho členům k jeho prostudování.  Členové ŘV k návrhu aktualizace tohoto 

dokumentu neměli žádnou připomínku ani doplňující návrh. Ke schválení dokumentu bylo 

provedeno hlasování. 

 

Usnesení:  

Řídící výbor MAP Tanvaldsko schvaluje aktualizaci č.7 Strategického rámce MAP Tanvaldsko. 

   Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 



 

 

AD 2. Zpráva o plnění komunikačního plánu  

Komunikační plán je průběžně plněn, nedošlo k žádným  jeho podstatným změnám Četnost 

setkávání všech orgánů projektu je dodržována. Komunikace mezi členy je nejvíce formou 

setkávání na jejich pracovních schůzkách a prostřednictvím e-mailu. Ve velké míře je využíván 

přenos informací z MAP do škol  prostřednictvím jejich zřizovatelů při jednání starostů svazku 

obcí Mikroregion Tanvaldsko, kterého se pravidelně účastní zástupce MAP Tanvaldsko. 

 
Usnesení:  
Řídící výbor bere na vědomí zprávu o plnění Komunikačního plánu MAP Tanvaldsko. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

 

AD 3. Informace o činnosti pracovních skupin  

Jednotlivé pracovní skupiny na svých jednáních řeší aktuální problematiku týkající zlepšení 

úrovně vzdělávání spolu s přizvanými odborníky z řad vedení škol a pedagogů. Velmi aktivní jsou 

pracovní skupiny pro rozvoj čtenářské a matematické gramotnosti.  Ing. Juklová informovala, 

že iniciují spolupráci škol při posuzování vhodných výukových metod. Posuzují společně učební 

pomůcky a předávají si zkušenosti při jejich zavedení do výuky. 

 

AD 4. Informace k přípravě MAP IV.  

J. Kucin informoval o přípravě projektu MAP Tanvaldsko IV. Jeho realizátorem bude po dohodě 

mezi možnými realizátory v území opět Rozvoj Tanvaldska z.s. V rámci přípravy projektu byli 

přítomní vyzváni k předkládání návrhů na případné změny v orgánech projektu a vhodných 

aktivit, které by mohly být v rámci tohoto projektu realizovány. 

 

AD 5. Různé, diskuse 

   Do bodu programu diskuse se nikdo nepřihlásil, na dotazy bylo průběžně odpovídáno v rámci    

   projednávání jednotlivých bodů programu. 

 

   V Jiřetíně pod Bukovou 30.05.2023 

   Zapsala Tereza Šolcová                                        

                                                ------------------------------------------- 

                                                     předseda ŘV MAP III 


